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طی یک ماه گذشته:
 122 شهروند در 271 عملیات امداد 

و نجات آتش نشانی ساری نجات یافتند
طی یک ماه گذشــته، 271 مورد عملیات 
اطفای حریق وامداد و نجات توسط سازمان 
ایمنی شهرداری  آتش نشــانی و خدمات 

ساری انجام شد.
از مجموع این عملیــات، 99 مورد مربوط به اطفای 
حریق و 172 مورد مربوط به امداد و نجات بوده است. در 
عملیات انجام شده توسط آتش نشانان شهرداری ساری 

122 نفر نجات یافتند.
در همین مدت 8 هزار و 94 تماس با ســامانه 125 آتش نشانی ساری برقرار شده است که 
از این تعداد 271 مورد منجر به عملیات شــده است. سید سلمان ابوالقاسمی رییس سازمان 
آتش نشانی ســاری از شهروندان خواست در صورت وقوع حادثه، با سامانه 125 آتش نشانی 

ساری تماس بگیرند.

دکتر نظری خبر داد؛
 نشست فرماندهان پایگاه های حوزه مقاومت 

در اداره کل راه و شهرسازی مازندران
ساری رییســی - نشســت فرماندهان 
پایگاه های حوزه مقاومت بسیج ادارات کل 
با محوریــت رزمایش جهادگران فاطمی با 
حضور دکتر ســید محمد نظری مدیر کل 
راه و شهرسازی استان و سرهنگ شعبانی 
فرمانده سازمان بسیج ادارات و دیگر اعضای 
شورای حوزه مقاومت بسیج ادارات در سالن 
جلســات اداره کل راه و شهرسازی استان 

مازندران برگزار شد.
 سید محمد نظری مدیر کل راه و شهرسازی استان ضمن خیر مقدم به مدعوین عزیزگفت: 
خداوند را شاکریم که میزبان فرماندهان پایگاه های حوزه مقاومت در اداره کل راه و شهرسازی 
استان مازندران هستیم.  نظری با تاکید بر سخن رهبری مبنی  براینکه بسیج یک تشکیلات 
صرف نیست بلکه یک تفکر برگرفته از امامان معصوم می باشد تصریح کرد: مقام معظم رهبری 
در یکی از تعاریف خودشان فرمودند بسیج یعنی امام علی )ع( که تمام وجودشان وقف اسلام 
بود ، در واقع  همانطور که ما شاهد بودیم بسیج در  تمامی صحنه های حساس انقلاب اسلامی 
همیشه به خوبی نقش خود را ایفا کرده است و هر جا که ورود کرده پیروز مندانه خارج شده 

است، ما نیز بایستی قدر و ارزش تلاش آن ها را بدانیم.
وی در بخش دیگر از سخنان خود نشست های چهره به چهره و روشنگری بسیج را مفید 
دانست و گفت: امروزه دشمن با در اختیار داشتن تجهیزات و سیستم های قدرتمند ارتباطی 
تلاش می کند اعتقاد مردم به انقلاب و اسلام را از بین ببرد و وظیفه تک تک افراد، ضمن 
شناخت از نقشه های مختلف دشمن، روشنگری و بصیرت افزایی است ضمن اینکه بسیج 
همواره در طول تاریخ پس از انقلاب در تمام صحنه ها اعم از دوران دفاع مقدس، سازندگی و 
کمک به عمران وآبادانی کشور در صف اول بوده که یکی از نمونه های موفق آن در عمران و 

سازندگی قرارگاه خاتم الانبیاء می باشد که کارنامه ای درخشان از خود به جای گذاشته است.

با حضور معاون عمرانی استاندار مازندران:
نخستین جلسه قرارگاه استانی آبرسانی روستایی 

برگزار شد
طی نشستی با حضور معاون عمرانی استانداری مازندران، مسئول بسیج 
سازندگی سپاه، مدیرعامل و معاون بهره برداری و توسعه آب شرکت آبفا،  

نخستین جلسه قرارگاه استانی آبرسانی روستایی برگزار شد.
مهندس علیخانی معاون عمرانی اســتاندار مازندران در این نشســت با اشاره به لزوم رفع 
محرومیت در مناطق روستایی کم برخوردار، گفت: هدف ما جلب رضایت مردم است که با 

تشکیل قرارگاه آبرسانی روستایی اقدامات خوبی در این زمینه صورت خواهد گرفت.
مدیرعامل آبفا شرکت نیز با اشاره به نامه وزیر محترم نیرو به استاندار مازندران درخصوص 
پروژه های محرومیت زدایی جهادآبرسانی گفت: با توجه به این نامه، مقرر شد قرارگاه  استانی 
آبرسانی روستایی در مازندران با حضور استاندار، معاون عمرانی استاندار، فرمانده سپاه، مدیران 

عامل آب و فاضلاب و آب منطقه ای استان، تشکیل شود.
مهندس برارزاده، ادامه داد: این قرارگاه در زیرمجموعه قرارگاه محرومیت زدایی امام حسن 

مجتبی)ع( تشکیل و سازمان بسیج سازندگی استان به عنوان معین استانی انتخاب شد.
وی، مانع زدایی و انجام اقدامات لازم برای تسهیل در اجرای پروژه های محرومیت زدایی را از 
اهداف این قرارگاه دانست و تصریح کرد: براین اساس 19 پروژه با 128 روستا پیش بینی شده 

که با اتمام آن به17۰ روستای مازندران خدمت رسانی می شود.
مدیرعامل آب  وفاضلاب اســتان مازندران، افزود: اعتبار پیش بینی شده برای اجرای این 
طرحها ۳۳۰ میلیارد تومان از محل اعتبارات ملی محرومیت زدایی و جمعیت برخوردار ۳5 هزار 
خانوار خواهد بود. مهندس برارزاده خاطرنشان کرد: مقدمات اولیه اجرای این 19 پروژه در سطح 

مازندران در حال اجراست.

در راستای افزایش فعالیت های فرهنگی و آموزشی صورت گرفت؛
انعقاد تفاهم نامه همکاری بین سازمان فرهنگی شهرداری 

ساری با اداره کل آموزش و پرورش مازندران
در راستای توسعه فعالیت های فرهنگی و آموزشی و به وجود آمدن زمینه های 
مناسب برای مشارکت بیشتر، تفاهم نامه همکاری دوسویه میان شهرداری 

ساری و اداره آموزش و پرورش مازندران به امضا رسید.
نشســت مشترک احسان مرادی فر رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری 
ســاری با قربانعلی سهرابی معاون تربیت بدنی و سلامت آموزش و پرورش مازندران درباره 

همکاری های این دو نهاد فرهنگی برگزار شد.
مرادی فر در این دیدار اظهار کرد: کودکان و نوجوانان ما نیازمند آموزش های فرهنگی نوین 

ومتعدد هستند.
وی افزود: این ظرفیت در ســازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشــی وجود دارد که از طریق 
مشترکان خانه های شهروندی، آموزش های شهروندی و مهارتی را به جامعه هدف ارائه دهیم و 

به اهداف مشترک سازمان فرهنگی و اداره کل آموزش و پرورش دست یابیم.
رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری ساری با اشاره به فاکتورهای مهم در 
انتخاب ســاری به عنوان شهر دوستدار کودک، گفت: بهره برداری از پارک ترافیک و اجرای 
برنامه های مختلف فرهنگی کودک محور در راستای رسیدن به این مهم صورت گرفته است 
که در دراز مدت شاهد اثرات مثبت آن خواهیم بود.وی با اشاره به توانمندی هر دو طرف در 
حوزه های مختلف آموزشی و فرهنگ سازی، یادآور شد: این همکاری در بخش های مختلف 
می تواند سبب رونق و بهره مندی از شیوه های نوین آموزش شود که در نهایت به سود شهر 
و شهروندان است.در ادامه معاون تربیت بدنی و سلامت آموزش و پرورش مازندران با تاکید 
بر لزوم برنامه ریزی در اجرای طرح های فرهنگی کودک و نوجوان، اظهار کرد: از این فرصت 
همکاری ایجاد شده باید به خوبی بهره مند شویم تا شاهد پیشرفت شهر و شهروندان باشیم.
سهرابی با اشاره به لزوم فرهنگ سازی در حوزه سلامت افزود: برخی از زیرساخت های شهری 

برای ورزش و بازی کودکان و نوجوانان، نیازمند رسیدگی و بازنگری مجدد است.

 ۹۸۵ هزار نفرساعت کارکرد بدون حادثه 
در شرکت گاز ایلام ثبت شد

ایلام- خبرنگارامروز- مدیرعامل گاز ایلام گفت: ســال گذشته ۹۸۵ هزار 
نفرســاعت کارکرد بدون حادثه در این مجموعه بزرگ صنعتی انجام شده 

است.
 ،HSE عباس شــمس اللهی اظهار داشت: با انجام کارهای پیشــگیرانه و رعایت قوانین

خوشبختانه تاکنون حوادث ناتوان کننده ای برای کارکنان این شرکت رخ نداده است.
وی افزود: برگزاری کلاس های آموزشی HSE، ارزیابی ریسک فعالیت ها و اقدامات کنترلی، 
بازدید و ممیزی، خرید و تحویل تجهیزات حفاظت فردی، اجرای ماده 28 در قراردادهای صنعت 

نفت، تنها بخشی از اقدامات برای جلوگیری از کاهش حوادث کارکنان بوده است.
مدیرعامل شــرکت گاز ایلام یادآور شد: پروژه های انجام شده از جمله تجهیز صد در صدی 
ســاختمانهای تحت مالکیت این شرکت به سیستم های اعلان حریق، انجام پروژه تحلیل 
وضعیت ایمنی موجود و شناسایی نقاط قابل بهبود، بروزرسانی سیستم های مدیریتی و غیره 

بخشی دیگر از اقدامات بارز در راستای پیشگیری از حوادث کارکنان و تاسُیسات بوده است.
شمس اللهی از افزایش تعداد پروانه های کار صادر شده در طول سال 14۰۰ خبر داد و گفت: 
در طول سال گذشته یکهزارو 142 مورد مجوز صدور کار )پرمیت( صادر شده است. شمس اللهی 
تصریح کرد: در اجرای ضوابط، راهنماها و دستورالعمل های ابلاغی وزارت نفت و شرکت ملیّ گاز 
ایران برای مجوزهای کار بازنگری شده، آموزش و تهیه نسخ جدید انجام شده و نیز تهیه نرم افزار 

و دستگاههای گازسنج در طول سال جاری در دستور کار قرار دارد.

شهردار اعلام کرد؛

جمع بندی پروژه های نیمه تمام اولویت شهرداری تبریز استجمع بندی پروژه های نیمه تمام اولویت شهرداری تبریز است
آذربایجان شرقی – مسلمی : شهردار تبریز 
گفــت: جمع بندی پروژه هــای نیمه تمام و 
بهره برداری از آنها اولویت ماست و در این 
راســتا برای پروژه تقاطع ارتش روزشمار 
تعیین کردیم و برای بقیه پروژه ها نیز روزشمار 

خواهیم داشت.
یعقوب هوشیار در جلسه شورای اسلامی شهر تبریز 
اظهار کرد: تلاش ما جمع بندی پروژه های نیمه تمام و 
بهره برداری از آنها از جمله ورودی های شهر است که در 
این راستا، در حال حاضر عملیات ورودی جاده تهران در 
دست اقدام است.وی ادامه داد: طی دو، سه سال، عملیات 
عمرانی یک سری تقاطع ها شروع شده اما بنا به دلایلی 
به مشکل خورده است. در این خصوص اولین کاری که 
انجام دادیم، خلع ید پیمانکار بود که به تبع آن، سازمان 
عمران و شرکت پیش ساخته را پای کار آوردیم. بعد از 
خلع ید، دوباره پروژه ها را ارزیابی کردیم که نتیجه آن، 

کاهش 2۰ درصدی هزینه های تقاطع ارتش شد.
شــهردار تبریز عنوان کرد: از امروز بــرای اولین بار، 
روزشمار اتمام پروژه تقاطع ارتش آغاز شد که بر اساس 
آن، این پروژه 28 شهریور امسال افتتاح می شود. برای 
بقیه پروژه ها نیز به مرور زمان روزشمار خواهیم زد تا در 

زمان پیش بینی شده، به اتمام برسد.وی با اشاره به آخرین 
وضعیت دیگر پروژه های مهم، گفت: در پروژه رسالت، 
جابجایی لوله اتفاق نیفتاده بود که مشاور دیگری آوردیم 

تا بدون انتقال لوله، این عملیات اجرا شود. در مورد پروژه 
تقاطع فهمیده نیز، عرض باند کمتر برداشته شده بود که 
مقرر شــد مقدار عرض باند را افزایش دهیم. همچنین 

دستور توقف عملیات پروژه پل کرکج را دادیم که دلیل 
آن، این بود که پل را تا ۳5۰ متری ســه راهی اهر برده 
بودند. این پل، حداقل باید یک و نیم کیلومتر با سه راهی 
اهر فاصله داشته باشد که تقریبا آماده است و اگر جانمایی 
انجام شود، پیمانکار شروع به کار می کند.هوشیار اظهار 
کرد: نگران بحث تامین مالی این پروژه ها نیستیم و به 
صورت چند شیفته کار می کنیم. در پروژه مقبره  الشعرا، 
اقدامــات لازم را آغاز کرده ایم و در فاز اول تلاش داریم 
ضلع شمالی را به اتمام برسانیم. در سفر ریاست جمهوری 
مقرر شده 15۰ میلیارد بودجه برای این پروژه اختصاص 
یابد. پروژه مدیریت پسماند را تا شهریور تحویل می گیریم 

و خط 1 مترو نیز در دست اقدام برای تکمیل است.
وی ادامه داد: تولید کارخانه آسفالت در هر روز کمتر از 
یک هزار تن بود که دستور دادیم این کارخانه افزایش تولید 
داشته باشد. همچنین در حال مطالعه برای بهره برداری از 
معدن مصالح اولیه آسفالت هستیم که در این مورد 1۰ 
هزار مترمربع حق بهره برداری داده اند. در کنار آن تلاش 
داریم در غرب تبریز نیز کارخانه دوم آسفالت را راه اندازی 
کنیم تا مناطق 4 و ۶ و 7 از آن بهره مند شــوند. پروژه 
آرپادره سی را نیز در دست اقدام داریم.شهردار تبریز عنوان 
کرد: در ســال جاری، ماه اول کاری خیلی فشرده بود و 

بحث تبدیل وضعیت ها را داشتیم که افزایش حقوق را 
به دنبال داشت و الحمدالله توانستیم حقوق ها را به موقع 
پرداخت کنیم. ما از ماه اردیبهشت، بیست و هشتم هر ماه 
حقوق ها را پرداخت خواهیم کرد. حالا برخی پیمانکاران 
شیطنت می کنند و حقوق ها را دیر می دهند که آن را نیز 
پیگیری خواهیم کرد. سیاست کلی ما پرداخت حقوق در 

بیست و هشتم هر ماه است.
وی افزود: سامانه ثبت قراردادها را راه اندازی می کنیم 
و در کنار آن لیست بیمه مشخص را نیز ارائه می دهیم 
تا دقیقا مشخص شــود که چه تعداد نیرو داریم و کجا 
مشغول هستند. امیدوارم با راه اندازی این سامانه، تاخیر 
در پرداخت حقوق ها نیز مرتفع شود. این موضوع کمی 
زمان بر خواهد بود اما تلاش داریم که از ماه جاری، بیست 

و هشتم هر ماه حقوق ها پرداخت شود.
هوشیار بیان کرد: در بحث تملک، کمیته مشخصی 
تشکیل یافته است که اولین جلسه آن، در هفته جاری 
برگزار می شود. ما هر هفته قرار خدمت برگزار می کنیم و 
به مشکلات و مسائل منطقه می پردازیم. یکی از مسائل 
مطروحه در قرار خدمت، مسیرگشایی ها است. در بحث 
حاشیه نشینی نیز ما قرارگاه مسکن را تشکیل می دهیم و 
ساختار آن را در یکی، دو هفته آینده تقدیم شورا می کنیم. 

اخبار کوتاه 

با اجرای پروژه بزرگ  پایش هوشمند الکترود و آماده به کاری تجهیزات محقق شد:

دست یابی به كمترین میزان مصرف الكترود گرافیتی در شركت فولاد مباركه
اصفهان_راعی: رکورد کاهش میزان مصرف الکترود گرافیتی به 
میزان 1.77 کیلوگرم بر تن مذاب در کوره های قوس الکتریکی 

شرکت فولاد مبارکه شکسته شد.
بهنام ادیبی، کارشناس تولید کوره های قوس الکتریکی شرکت فولاد مبارکه 
در گفت وگو با خبرنگار فولاد اظهار کرد: در کارخانه های فولادسازی با کوره 
قوس الکتریکی، کنترل مصارف و به ویژه کنترل مصرف الکترود که یکی از 
مواد مصرفی اســتراتژیک و گران قیمت محسوب می شود از اولویت بالایی 
برخوردار است. در شرکت فولاد مبارکه نیز حساسیت بسیار زیادی در خصوص 
مصرف الکترود وجود دارد و همواره تلاش می شود از پتانسیل های تجهیزات 
و کارکنان برای کاهش مصرف الکترود به بهترین شکل ممکن بهره برداری 
شود. کارشناس تولید کوره های قوس الکتریکی یادآور شد: مصارف الکترود را 
می توان به دو نوع پیوسته و ناپیوسته تقسیم بندی کرد؛ در مصارف پیوسته، 
اکسیداسیون سطحی الکترودها و تصعید نوک الکترودها در زمان برقراری 
قوس الکتریکی رخ می دهد و مصارف ناپیوسته نیز به مصارف ناشی از شکست 
الکترود اطــلاق می گردد.ادیبی تصریح کرد: در فروردین ماه 14۰1 هم زمان 
بــا همت و اراده مدیریت و کارکنــان واحد کوره های قوس الکتریکی برای 
دست یابی به رکوردهای تولید روزانه و ماهیانه، به کاهش مصرف الکترود توجه 
خاصی شد. به همین منظور با پایش مداوم شرایط و اجرای اقدامات اصلاحی 

متناسب، مجموع مصارف پیوسته و ناپیوسته الکترود به رکورد 1.77 کیلوگرم بر 
تن مذاب در کوره های قوس الکتریکی کاهش پیدا کرد. این در حالی است که 
متوسط مصرف در سال 14۰۰ با مجموع مصارف الکترود برابر با 2.۰1 کیلوگرم 

بر تن مذاب محقق شده بود.
 کارشناس تولید کوره های قوس الکتریکی در پایان از کلیه همکاران تولید 
و تعمیرات و دفاتر فنی تولید و تعمیرات که در کسب این رکورد نقش آفرینی 
کردند تشکر و قدردانی کرد و ابراز امیدواری نمود با حفظ همین شرایط، زمینه  

ایجاد ارزش افزوده بیشتر برای مجموعه بزرگ فولاد مبارکه رقم بخورد.
سید میثم هاشمی، تکنسین فرایند فولادسازی و ریخته گری مداوم نیز در این 
خصوص افزود: بدون تردید کنترل و کاهش مصرف الکترود شاخصی برای 
عملکرد مناسب کوره قوس الکتریکی است، زیرا کاهش مصرف الکترود در 
کوره های قوس مستلزم حفظ شرایط آماده به کاری تجهیزات و آموزش صحیح 
به اپراتورهای خط تولید جهت رعایت شرایط استاندارد مربوط به حمل، مونتاژ و 

بهره برداری از این ماده مصرفی ارزشمند است.
وی خاطرنشان کرد: در همین خصوص، دفتر فنی کوره های قوس با اجرای 
پروژه بزرگ پایش هوشــمند الکترود از مرحله ورود به شرکت تا مصرف در 
کوره هــای قوس و با کنترل و گزارش گیری روزانه از روند مصارف الکترود و 
ارائه بازخورد به تیم تولید و تعمیرات و برگزاری جلسات منظم، در دست یابی به 

این موفقیت کم نظیر سهیم بوده است.عبدالرحیم ذوالفقاری، کارشناس تعمیرات 
برق و ابزار دقیق کوره های قوس الکتریکی در خصوص یکی از مهم ترین و 
چالش برانگیزترین پارامترهای تأثیرگذار بر مصرف الکترود یادآور شد: تنظیمات 
سیستم الکترود رگولیشــن )Electrode Regulation( یکی از این 
چالش هاست. این تنظیمات باید به صورتی باشد که هم زمان با افزایش توان 
الکتریکی کوره برای دست یابی به تولید حداکثری، کاهش مصرف الکترود تأثیر 

منفی بر مصرف نسوز نداشته باشد.
وی افزود: برای رســیدن به این هدف، پارامترهای برقی و مکانیکی شامل 
جریان، ولتاژ، ضریب قدرت و سیســتم هیدرولیــک به صورت روزانه پایش 
می شــود و در صورت لزوم برای حفظ آماده به کاری این سیستم ها اقدامات 
اصلاحــی لازم برنامه ریزی و اجرا می گردد. در این خصوص، با وجود دانش، 

تجربه و همدلی موجود در میان کارکنان تولید و تعمیرات واحد کوره های قوس 
و دفاتر فنی ناحیه فولادسازی و ریخته گری مداوم، موفق شدیم با حفظ شرایط 

تولید ایمن، به هدف فوق دست پیدا کنیم.
حبیب اله سرحدی، کارشــناس فرایند نگهداری و تعمیرات فولادسازی و 
ریخته گری مداوم نیز در خصوص این رکورد تصریح کرد: از ابتدای فروردین ماه 
مطابق برنامه ریزی صور  گرفته برای دست یابی به رکورد تولید، رعایت کامل 
استانداردهای کمی و کیفی تعمیرات پیشگیرانه و کنترل مصارف در دستور 
کار قرار گرفت؛ به همین دلیل در واحد دفتر فنی تعمیرات تلاش شد ضمن 
برگزاری منظم جلســات روزانه برای آنالیز توقفــات و با پایش فعالیت ها و 
استاندارهای تعمیراتی و ارزیابی مداوم کار و زمان، راهکارهای مناسب برای 
حفــظ آماده به کاری تجهیزات به تیم تعمیرات ارائه گردد. وی اضافه کرد: بر 
همین اســاس در خصوص کنترل مصرف الکتــرود لازم بود آماده به کاری 
تجهیزات سیستم الکترود رگولیشن شامل پل های HRR، وضعیت حرکتی 
بازوهای نگه دارنده الکترودها و خنک کننده های الکترود به طور مستمر پایش و 
ارزیابی گردد و برای اجرای استانداردهای تعمیراتی مرتبط برنامه لازم صورت 
گیرد تا بتوان سیســتم را در حالت بهینه نگهداری کرد و مصرف الکترود را 
کاهش داد که به لطف خدا و با همت همکاران تولید و تعمیرات در فروردین ماه 

شاهد دست یابی به رکورد بی نظیری در کاهش مصرف الکترود بودیم.

با هدف گذر از پیک تابستان برگزار شد 

جلسه شورای اداری امورهای توزیع برق شرق استان گیلان 
مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق استان گیلان به لزوم 
حرکت به سوی مدیریت بار شبکه تاکید کرد وتوسعه رویت 
پذیری و کنترل پذیری مصرف مشــترکین از طریق نصب 
لوازم اندازه گیری هوشمند را یکی از مهم ترین ابزارها برای 

پیاده سازی طرح های بهینه سازی مصرف دانست. 
محمد تقی مهدیزاده مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق گیلان در جلسه 
شورای اداری امورهای توزیع برق شرق گیلان که به میزبانی امور توزیع برق 
شهرستان لاهیجان برگزار شد با  قدردانی از اقدامات و فعالیت های ارزنده 
صورت گرفته در بخش های مختلف شــرکت توزیع نیروی برق استان به 
توجه جدی برحفظ و نگهداشت، ایجاد توسعه مستمرو بالندگی، ایمن سازی 
محیط کار و ارتقای سلامت اداری محیط کار تاکید کرد و گفت : حفظ کرامت 

کارکنان و ارتقاء ســطح معیشت آنان از مهمترین اهداف و برنامه های این 
شرکت اســت.وی اجرای طرح تکریم ارباب رجوع وارائه خدمات مطلوب و 
بدون منت به متقاضیان و مشــترکین را به عنوان ولی نعمتان صنعت برق 
از دیگر اهداف شــرکت توزیع نیروی برق استان گیلان دانست و به رعایت 
موازین فوق از ســوی کارکنان این شرکت تاکید کرد.رئیس هیئت مدیره 
شرکت توزیع برق گیلان در ادامه به تشریح برنامه ها و اهداف کلان شرکت 
در حوزه هوشمندسازی به ویژه موضوع کنترل پذیری و رویت پذیری پرداخت.
وی درهمین راستا گفت :جهت تأمین برق پایدار،حرکت به سوی مدیریت بار 
شبکه انکار ناشدنی است ،لذا توسعه رویت پذیری و کنترل پذیری از طریق 
توسعه لوازم اندازه گیری هوشمند یکی از مهم ترین ابزارها برای پیاده سازی 
طرح های مدیریت مصرف می باشد که از سالیان گذشته در دستور کار صنعت 

برق قرار گرفته و هم اکنون با سرعت بیشتری در استان گیلان درحال پیگیری 
است.مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق گیلان گفت: با کنترل پذیر کردن 
مشترکین از راه دور، قابلیت اعمال محدودیت بار مصرفی برای مشترکین پر 
مصرف در ایام پیک فراهم می شود که می تواند کمک بسزایی به پایداری 

شبکه و عدم قطع سایر مشترکین بالاخص مشترکین خانگی داشته باشد.
مهدیزاده برخورداری از برق مســتمر و پایدار را حق همه شــهروندان و 
مشترکین برق دانست و بر لزوم همکاری ،تعامل و هم افزائی کارکنان این 

شرکت برای خدمت رسانی مطلوب تر به مردم تأکید کرد.
وی افــزود: ضروری اســت تمامی همکاران در جهــت افزایش ضریب 
نفوذپذیری سامانه برق ایران )برق من( در بین مشترکین و متقاضیان تلاش 
مضاعفی نمایند تا از فرصت های مغتنم موجود بتوان خلاقیت و پیشنهادات 

ارزنده درون سازمانی و برون سازمانی را افزایش داد.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان گیلان در خصوص سامانه جامع 
وکاربردی برق من و سایر مزایای استفاده از آن تصریح کرد: مشترکین محترم 
می توانند با استفاده از اپلیکیشن برق من، ضمن دریافت تمامی خدمات شرکت 
توزیع نیروی برق اســتان با انتخاب پله مصرف و مراجعه به گزینه قبض،از 

جزئیات صورتحساب الکترونیکی خود مطلع شوند.
لازم به توضیح است در این نشست که به میزبانی امور توزیع برق شهرستان 
لاهیجان برگزار شد،آرین سلمانپور مشاور مدیرعامل ، سید محمد علی میری 
نرگسی قائم مقام اجرائی در امور شهرستانها ومدیران اجرائی امورهای توزیع 
برق شرق گیلان در خصوص عملکرد خود در سالی که گذشت و برنامه های 

مدون وقابل اجرا در سال جاری مطالبی را ارائه کردند.

آذربایجان شــرقی – مسلمی : مدیرکل 
راه آهن منطقه آذربایجان گفت: میزان 
جابجایی مسافر از طریق ناوگان ریلی این 
منطقه در فرودین ماه سال 1۴۰1 نسبت 
به مدت مشــابه سال 1۴۰۰، ۸۶ درصد 

افزایش یافت.
محمدرضا قربانی افزود: در فروردین ماه ســال 
گذشته از طریق ناوگان ریلی منطقه آذربایجان نود 
دو هزار و 128 مسافر جابجا شد، در حالی که تعداد 

مسافر جابجا شده در فروردین 14۰1، یکصد و هفتاد و یک هزار و 4۶5 نفر است.
محمدرضا قربانی مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان اظهار داشت: این تعداد 
مسافر جابجا شده از طریق ناوگان ریلی این منطقه درفروردین ماه شامل یکصد 
و چهل و نه هزار و 155 مسافر بین شهری و بیست و دو هزار ۳1۰ نفر مسافر 

حومه ای است.
مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان گفت: میزان افزایش تعداد مسافران بین 
شــهری و حومه ای جابجا شده در فرودرین ماه از طریق ناوگان ریلی منطقه 

آذربایجان نسبت مدت مشابه سال قبل به ترتیب 
8۳ و 11۰ درصد افزایش داشته است 

قربانی، ادامه داد: میزان واردات بار از طریق حمل 
و نقل بین المللی نــاوگان ریلی اداره کل راه آهن 
منطقه آذربایجان در فروردین ماه نسبت به فرودین 
ماه سال 14۰۰ حدود یکصد و یازده درصد افزایش 

یافته است. 
وی با بیان اینکه در این مدت 17 هزار و 295 تن 
بار از طریق این ناوگان ریلی وارد کشور شده است، 
وی یادآوری کرد: میزان بار وارد شده در فروردین ماه سال 14۰۰ از طریق ناوگان 

ریلی این منطقه 8 هزار و 198 تن بود.
مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان با اشاره به اینکه میزان صادرات ناوگان ریلی 
منطقه آذربایجان نیز در فروردین ماه ســال جاری نسبت به مدت مشابه سال 
14۰۰ ،11 درصد رشد یافته است، گفت: در فروردین ماه سال جاری ۳۰ هزار و 
829 تن بار از مبدا تبریز به مقصد ترکیه صادر شده که این میزان در فروردین 

سال 14۰۰، 27 هزار و 7۳1 تن بوده است.

نشست مدیرعامل شــرکت شهرک های 
صنعتی گیلان با رئیس پارک علم و فناوری 
استان در خصوص همکاری های مشترک و 
دوجانبه جهت بهبود وضعیت صنایع دانش 
بنیان استان؛ در محل این شرکت برگزار شد.

به گزارش روابط عمومی شــرکت شــهرک های 
صنعتی استان گیلان در این نشست مهدی محبوبی 
حســن کیاده ، مدیرعامل این شرکت گفت: شرکت 
شــهرک های صنعتی بر روی توسعه شرکت های 

دانش بنیان تمرکز ویژه داشته ، از این رو تمام تلاش ما این بوده است که با حمایتهای 
مادی و معنوی برای توسعه فعالیتهای آنها بستری مناسب فراهم اوریم.وی اظهار 
امیدوای کرد و ادامه داد: همکاری های مشــترک با مجموعه پارک علم و فناوری 
صنعت استان می تواند به سوی دانش بنیان شدن واحدهای تولیدی و صنعت توام با 
علم پیش رود. مدیر عامل شرکت شهرک های صنعتی استان گیلان افزود: استان 
گیلان دارای ۳۶ شهرک و ناحیه صنعتی مصوب است که از این میزان ۳۳ شهرک و 
ناحیه صنعتی بهره بردار میباشد ، با اشتغالی بالغ بر15هزار نفر ، ولی متاسفانه تعداد کمی 

از واحد های مســتقر در این شهرک ها دانش بنیان 
می باشند.محبوبی افزود: واحد های صنعتی با مشکل 
کمبود نقدینگی مواجه هستند و شرکت شهرک های 
صنعتی گیلان از طریــق تامین نقدینگی از محل 
پرداخت تســهیلات بانکی اقدام بــه رفع آن نموده 
است. امیدواریم با تحرکی که در بانک ها بوجود آمده و 
حمایتی که دولت می کند؛ این مشکلات برطرف شود.
رئیس هیئت مدیره شرکت شهرک های صنعتی استان 
گیلان در خصوص حمایت از واحد های صنعتی دانش 
بنیان گفت: توسعه صنعت باید به سمت ایجاد پارک های علم و فناوری، شرکت های 
دانش بنیان و صنایع هایتک باشد تا از نیروهای تحصیلکرده دانشگاهی، بیشتر بتوان 
بهره جست.در این دیدار علی باستی رییس پارک علم و فناوری گیلان گفت: صنایع 
کوچک می توانند خدمات خوبی را به واحدهای فناور در حوزه صادرات ارائه دهند.وی 
در پایان افزود : امید داریم با همکاری دو جانبه شرکت شهرک های صنعتی و پارک ، 
بتوانیم مشکلات تولیدی صنایع دانش بنیان در استان را رفع کرده و  درصدد پشرفت 

صنایع بومی استان برآییم.

 رشد 86 درصدی جابجایی مسافر
 از طریق ناوگان ریلی

مدیرکل راه آهن منطقه آذربایجان خبر داد؛

همکاری مشترک و دوجانبه شرکت شهرک های صنعتی 
گیلان و  پارک علم و فناوری استان

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی گیلان خبر داد :

آذربایجان شرقی – مسلمی : با ابلاغ شهردار تبریز، مهدی حافظ 
زاده به عنوان سرپرست جدید اداره کل ارتباطات و امور بین الملل 

شهرداری منصوب شد.
مراسم تودیع و معارفه سرپرست اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 
تبریز برگزار و طی آن با ابلاغ رسمی یعقوب هوشیار، مهدی حافظ زاده به عنوان 
سرپرست جدید این اداره کل منصوب شد. حافظ زاده پیش از این، به عنوان معاون 

اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری تبریز فعالیت می کرد. قبل از آن نیز، 
وی به مدت 1۰ سال مدیر امور ارتباطات شهرداری منطقه 5 تبریز بود.مدیریت 
و کارکنان دفتر نمایندگی روزنامه در استان آذربایجان شرقی انتصاب شایسته 
مهندس مهدی حافظ زاده به ســمت سرپرست جدید اداره کل ارتباطات و امور 
بین الملل شهرداری تبریز را به وی تبریک و تهنیت عرض نموده و مزید توفیقات 

و تفضلات روزافزون ایشان را از درگاه ایزدمنان خواستار است. 

ســاری رییســی - معاون راهداری اداره کل راهداری و حمل و 
نقل جاده ای استان مازندران اظهار داشت : همزمان با برگزاری 
مراسم رویداد بین المللی ســاری 2۰22 که با حضور سفرای 
خارجی برگزار می شود ، عملیات پاکسازی و زیبا سازی جاده های 

مرکز استان با تلاش راهداران انجام پذیرفت.
مهندس اسماعیل فولادی خاطر نشان ساخت: این اداره کل در راستای وظایف 

ذاتی خود و طبق دســتور العمل ابلاغی از سوی استانداری مازندران مبنی بر 
زیباسازی و پاکسازی حریم راه های ارتباطی استان علی الخصوص محورهای 
ارتباطی شهرستان های ساری و میاندورود جهت میزبانی رویداد ساری 2۰22 در 
یک اقدام جهادی و ضربتی با بسیج امکانات و تجهیزات خود و همچنین نیروهای 
راهداری ، فعالیت های گســترده ای را در ظرف روزهای گذشته در محور های 

ارتباطی مرکز استان و محورهای منتهی به آن در دستور کار خود قرار داد.

سرپرست جدید اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 
تبریز منصوب شد

با صدور ابلاغ کتبی شهردار؛

 عملیات ضربتی ایمن سازی 
و پاکسازی محورهای ارتباطی مرکز مازندران

در راستای برگزاری رویداد ساری2022 صورت پذیرفت:

۲۰۰ هزار نفر از مردم کرمانشاه تحت پوشش بیمه رایگان قرار می گیرند
مدیرکل بیمه سلامت استان کرمانشاه:

کرمانشــاه - الهه فرهادی:مدیرکل بیمه سلامت 
استان کرمانشاه گفت: سازمان بیمه سلامت ایران 
درنظردارد در سطح کشور ۵ میلیون و ۴۰۰ هزار نفر 
از کسانی که فاقد هرگونه پوشش بیمه ای هستند 

را بصورت رایگان تحت پوشش قراردهد که سهم 
استان کرمانشاه حدود 2۰۰ هزار نفر است.

امید قادری ضمن تبریک هفته سلامت، اظهار داشت: از 17تا 
2۳ اردیبهشــت هفته سلامت نامگذاری شده است.مدیرکل 

بیمه ســلامت استان کرمانشاه افزود: شعار امسال به درستی 
و بر اســاس نظر متخصصان این حوزه و با درک صحیح از 
وضعیت جامعه بشری امروز »سلامت ما، سلامت سیاره ما« 
انتخاب شده است.وی به نقش سلامت در پیشگیری و کاهش 

هزینه های درمانی اشــاره کرد و بیان داشــت: بر این اساس 
ضروری است جایگاه والای سلامت درتحقق توسعه مداوم 
و پایدار، اطلاع رسانی و در این خصوص فرهنگسازی شود.وی 
گفت: سازمان بیمه سلامت ایران درنظردارد در سطح کشور با 

هدف گام برداشتن درپوشش همگانی بیمه سلامت 5 میلیون 
و 4۰۰ هزار نفر از کســانی که فاقد هرگونه پوشش بیمه ای 
هستند را بصورت رایگان تحت پوشش قراردهد که سهم استان 
کرمانشاه حدود 2۰۰ هزار نفر است.وی خاطر نشان کرد: هفته 
سلامت فرصتی مغتنم برای بیان اهمیت سلامت در زندگی 
فردی و اجتماعی، تبیین جایگاه آن در تحقق توسعه مداوم و 

پایدار، اطلاع رسانی و توسعه فرهنگ سلامت است.
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